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ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 
ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ  

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το πρακτικό της  υπ΄ αρ. 4ης Συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Πύργου 

 
 ΘΕΜΑ: «Συζήτηση και λήψη απόφασης – εισήγησης στο Δημοτικό Συμβούλιο περί 
έγκρισης χειμερινών δρομολογίων KTEΛ».  

 
    Στον Πύργο σήμερα 19 του μηνός Φεβρουαρίου του έτους 2016, ημέρα Παρασκευή  και ώρα 
12.00 η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Πύργου, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση στο 
Λάτσειο Δημοτικό Μέγαρο, κατόπιν της υπ’ αριθμ. 3763/9.2.2016 έγγραφης πρόσκλησης, σε 
συνδυασμό με το υπ. αρ  4374/15.2.2016 έγγραφο του Προέδρου της Επιτροπής Ποιότητας 
Ζωής κ. Διονύσιου Μπέλτσου, ύστερα από την ματαίωση της συνεδρίασης που είχε 
προγραμματιστεί για την Δευτέρα 15 Φεβρουαρίου 2016,  λόγω μη απαρτίας, με τα ίδια 
θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
     Η πρόσκληση και το ανωτέρω έγγραφο, επιδόθηκαν σε κάθε μέλος χωριστά και στο 
Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του αρθ. 75 παρ. 6 του Ν.3852/2010 και δημοσιεύτηκε 
νόμιμα. 
    Ο Πρόεδρος της ΕΠΖ κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης, αφού προηγουμένως διαπίστωσε  
νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο εννέα (9) μελών της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 
βρέθηκαν παρόντα έξι (6) μέλη και ονομαστικά οι: 
 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                           
1.Μπέλτσος Διονύσιος (Πρόεδρος Επιτροπής) 
2.Αθανάσουλας Χρήστος (τακτικό μέλος) 
3.Ζουμπάκης Αυγερινός (τακτικό μέλος) 
4. Aνδριόλας Γεώργιος (τακτικό μέλος) 
5.Μιχαλακόπουλος Χαράλαμπος(τακτικό μέλος) 
6. Βλαχαντώνης Νικόλαος (τακτικό μέλος) 
 
ΑΠΟΝΤΕΣ 
1.Αγγελακοπούλου Ανδριάννα(τακτικό μέλος) 
2.Γιάνναρος Χρήστος(τακτικό μέλος) 
3.Εξαρχόπουλος Παναγιώτης (τακτικό μέλος) 
 
Στη συνεδρίαση για την τήρηση των πρακτικών παρίστατο η υπάλληλος του Δήμου Τσακανίκα 
Αδαμαντία .  
 
 Ακολούθως ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής το 4ο θέμα της  ημερήσιας 
διάταξης  με τίτλο: «Συζήτηση και λήψη απόφασης – εισήγησης στο Δημοτικό Συμβούλιο περί 
έγκρισης χειμερινών δρομολογίων KTEΛ» 
 
Αναφερόμενος ο Πρόεδρος στο θέμα είπε ότι:  

   
Η Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών & Περιβάλλοντος με το υπ. αρ. 176/1.2.2016 έγγραφο με θέμα 
«Καθορισμός χειμερινών δρομολογίων ΚΤΕΛ» αναφέρει: «… Σας ενημερώνουμε ότι σύμφωνα με 
το άρθρο 94 παρ. 2 περιπτ. 17 του Ν. 3852/2010 αρμοδιότητα έγκρισης των αστικών δρομολογίων 
είναι η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής λαμβάνοντας υπόψη την ΥΑ ΟικΒ/54871/4060/2003 (ΦΕΚ. Β. 
1364) και τα άρθρα 7 και 8 του Ν. 2963/2001. Για τους λόγους αυτούς σας διαβιβάζουμε το 
ανωτέρω σχετικό έγγραφο, για δικές σας ενέργειες, με τις κάτωθι παρατηρήσεις: 



Α) Στις Τοπικές Κοινότητες της ΔΕ Ωλένης Αγία Άννα, Κλεινδιά, Πεύκη, Κουτσοχέρα, υπάρχουν 
δρομολόγια μόνο κάθε Τετάρτη 
Β) Στις Τοπικές Κοινότητες Κορακοχώρι, Λεβεντοχώρι της ΔΕ Πύργου υπάρχουν δρομολόγια μόνο 
κάθε Τετάρτη 
Γ) Τα δρομολόγια προς και από το Νοσοκομείο σταματούν στις 12:30 και 13:00 αντίστοιχα 
Δ) δεν υπάρχουν δρομολόγια για Σπιάντζα 
Από πληροφορίες οι ανωτέρω Τοπικές Κοινότητες εξυπηρετούνται από τα σχολικά λεωφορεία με 
ένα δρομολόγιο το πρωί και ένα το μεσημέρι για το διάστημα που λειτουργούν τα σχολεία  
Επιπρόσθετα  
Ε) τα δρομολόγια που κατευθύνονται προς Λεχαινά – Βάρδα το τελευταίο είναι στις 18:00 και 
19:30 αντίστοιχα και δεν εξυπηρετούν την αγορά».  
Επίσης με το ίδιο έγγραφο  διαβιβάζει το υπ. αρ. 10791/699/14.1.2016  της Δ/νσης Μεταφορών & 
Επικοινωνιών της Περιφερειακής Ενότητας Ηλείας με θέμα: «Καθορισμός χειμερινών 
δρομολογίων ΚΤΕΛ» όπου ζητείται η γνώμη των οικείων ΟΤΑ, όταν πρόκειται για αστικές γραμμές 
και όπου καθορίζεται ο ελάχιστος αριθμός των υποχρεωτικών δρομολογίων, κοινών, ταχέων και 
υπερταχέων και η κατανομή αυτών ανά 24ωρο. Στο ανωτέρω έγγραφο επισυνάπτεται και ο 
αναλυτικός πίνακας των δρομολογίων. Πίνακας ο οποίος το ΚΤΕΛ έχει υποβάλει στην 
Περιφερειακή Ενότητα για έγκριση με το υπ. αρ. 49274/13.1.2016 έγγραφό του. 
     
  Κατά τη συνεδρίαση της επιτροπής παρίστατο και η αρμόδια υπάλληλος της Δ/νσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών του Δήμου, η οποία είχε κληθεί από τον Πρόεδρο ώστε να ενημερώσει τα μέλη 
σχετικά. Αφού έκανε αναφορά στην εισήγηση της υπηρεσίας αναφέρθηκε και σε ένα τελευταίο 
έγγραφο του ΚΤΕΛ  Ν. Ηλείας Α.Ε., με αρ. πρωτ.39317/ 8.2.2016, το οποίο απευθύνεται στην 
Δ/νση Μεταφορών και Επικ/νιών της Περιφερειακής Ενότητας Ηλείας και απαντά έμμεσα στις 
παρατηρήσεις που έθεσε η υπηρεσία για τις ελλείψεις στα δρομολόγια του ΚΤΕΛ σε πολλές 
κοινότητες του Δήμου.  Συγκεκριμένα αναφέρουν ότι η επιβατική κίνηση στα δρομολόγια αυτά 
ήταν σχεδόν μηδαμινή έτσι η εταιρεία διέκοψε την εκτέλεση των δρομολογίων και δεν θεωρούν 
σκόπιμη μια εκ νέου δρομολόγηση.  
Επίσης υπενθυμίζουν ότι για το Νοσοκομείο το επιβατικό κοινό μπορεί να εξυπηρετείται και με τα 
δρομολόγια της γραμμής Αμαλιάδας και Βουνάργου έως τις 21:15, όπως και για Λεχαινά -Βάρδα 
μπορούν να εξυπηρετούνται με το δρομολόγιο ώρας 20:00 έως Βάρδα και 21:15 με ανταπόκριση 
έως Λεχαινά. 
    
Ο Πρόεδρος επεσήμανε ότι τα δρομολόγια δεν εξυπηρετούν όλους τους πολίτες του Δήμου 
Πύργου. Συμφωνεί με τις παρατηρήσεις της αρμόδιας υπαλλήλου, είναι αδιανόητο να υπάρχει 
μόνο ένα δρομολόγιο την εβδομάδα στις Τοπικές Κοινότητες. Είναι σημαντικό ότι δεν ζητήθηκε η 
άποψη των τοπικών συμβουλίων των κοινοτήτων μέσω των προέδρων τους ώστε να κατατεθεί η 
γνώμη τους για τα δρομολόγια που εξυπηρετούν τις κοινότητές τους.  
Σχετικά με τα δρομολόγια των τοπικών κοινοτήτων θεωρεί ότι θα πρέπει να υπάρχει τουλάχιστον 
ένα δρομολόγιο καθημερινά. Επίσης για το Νοσοκομείο τα δρομολόγια πρέπει να λήγουν στις 
9:00μ.μ. προκειμένου να εξυπηρετείται το κοινό. Στη Σπιάντζα να γίνονται τρία δρομολόγια. Ένα 
το πρωί ,ένα το μεσημέρι και ένα το βράδυ ώστε να εξυπηρετούνται οι μόνιμοι κάτοικοι και τα 
παιδιά που πάνε σχολείο. 
Επίσης θεωρώ ειρωνεία το ζήτημα  των χειμερινών δρομολογίων να έρχεται προς έγκριση αρχές 
Φλεβάρη (ημερομηνία παραλαβής εγγράφου 5.2.2016) και να γίνεται προσπάθεια επίρριψης 
ευθυνών για καθυστέρηση της διαδικασίας.   
 
Ο κ. Γεώργιος Ανδριόλας ανέφερε: «Από τη στιγμή που σήμερα συζητείται το θέμα και είναι 
ταυτόχρονα και η τελευταία ημέρα, όπως ενημερωθήκαμε, προκειμένου να συμπεριληφθεί η 
απόφαση στο διαγωνισμό για τη μεταφορά των μαθητών χωρίς να έχουμε τη δυνατότητα 
ουσιαστικής συμβολής στη διαμόρφωση των δρομολογίων εξυπηρέτησης του κοινού του Δήμου 
μας, δεν συμφωνώ με την πρόταση των ΚΤΕΛ όπως έχει κατατεθεί, από την στιγμή που για ακόμα 
μια φορά το ΚΤΕΛ μέσω των δρομολογίων του δεν εξασφαλίζει την απογευματινή πρόσβαση στην 
αγορά του Πύργου (τουλάχιστον τα απογεύματα που τα καταστήματα είναι ανοικτά) όλων των 
κατοίκων των χωριών του Δήμου μας. Επιπλέον συμφωνώ και με τις παρατηρήσεις του Προέδρου 



της Επιτροπής και θεωρώ ότι για την εξυπηρέτηση των Τοπικών Διαμερισμάτων θα έπρεπε να 
υπάρχει η γνώμη των Προέδρων την οποία δεν ξέρω αν αναζήτησε το ΚΤΕΛ.» 
 Ο κ. Χαράλαμπος Μιχαλακόπουλος  είπε ότι εισηγείται αρνητικά και θα καταθέσει πρόταση. 
Ο κ. Χρήστος Αθανάσουλας  ανέφερε ότι το να εγκρίνει τα χειμερινά δρομολόγια σε αυτή τη 
χρονική στιγμή , δηλαδή στις 19.2.2016, θεωρεί ότι εμπαίζεται και ψηφίζει αρνητικά. 
Ο κ. Νικόλαος Βλαχαντώνης  συμφωνεί με τα χειμερινά δρομολόγια όπως αυτά έχουν προταθεί 
από τα ΚΤΕΛ. 
Ο κ. Αυγερινός Ζουμπάκης δήλωσε την πρόθεσή του ότι θα ψηφίσει λευκό. 

 
Στη συνέχεια ο Πρόεδρος πρότεινε να εισηγηθούν αρνητικά στο θέμα, καθότι το πρόγραμμα των 
χειμερινών δρομολογίων όπως έχει προταθεί από τα ΚΤΕΛ δεν εξυπηρετεί τους πολίτες του Δήμου 
Πύργου και  κάλεσε τα μέλη της Επιτροπή Ποιότητας Ζωής να αποφασίσουν σχετικά. 
 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ  
 

 Μετά από διαλογική συζήτηση, αφού άκουσε την πρόταση του Προέδρου, έλαβε υπόψη της το 
υπ΄ αριθ. 176/1.2.2016 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών & Περιβάλλοντος καθώς και τη 
σχετική αλληλογραφία την οποία διαβίβασε, το υπ. αρ. 10791/699/14.1.2016 έγγραφο της Δ/νσης 
Μεταφορών & Επικοινωνιών της Περιφερειακής Ενότητας Ηλείας καθώς και τις διατάξεις του 
άρθρου 73 του Ν.3852/10 (ΦΕΚ Α΄ 222) & την παρ.δ2 του άρθρου 79 του  Ν.3463/06(ΦΕΚ 114/8-6-
2006). 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ – ΕΙΣΗΓΕΙΤΑΙ  
Κατά πλειοψηφία εγκρίνει την πρόταση του Προέδρου, γνωμοδοτεί και εισηγείται  στο Δημοτικό 
Συμβούλιο  την μη έγκριση των χειμερινών δρομολογίων του ΚΤΕΛ, διότι  το πρόγραμμα όπως έχει 
προταθεί από τα ΚΤΕΛ δεν εξυπηρετεί τους πολίτες του Δήμου Πύργου. 
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι:  

 ο κ. Αυγερινός Ζουμπάκης ψήφισε λευκό  

  ο κ. Νικόλαος Βλαχαντώνης ψήφισε την έγκριση του θέματος, σύμφωνα με το εισηγητικό 
έγγραφο του ΚΤΕΛ. 

 
Η παρούσα απόφαση έλαβε αυξ. αριθμ 14/2016. 
 
Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το παρόν πρακτικό και υπογράφεται ως ακολούθως. 
 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                             ΤΑ ΜΕΛΗ 
Διονύσιος Μπέλτσος                                                                Ανδριόλας Γεώργιος 
                                                                                                        Ζουμπάκης Αυγερινός 
                                                                                                        Βλαχαντώνης Νικόλαος 
                                                                                                        Αθανάσουλας Χρήστος 
                                                                                                        Μιχαλακόπουλος Χαράλαμπος 
 
 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Εκ των πρακτικών της 

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 
Πύργος 23-2-2016 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΕΠΖ 
 
 
 

ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ ΜΠΕΛΤΣΟΣ 
 
 


